附件：Attachment：
成都中医药大学第四届国际生物医药与中医药青年云论坛报名表

Chengdu University of Traditional Chinese Medicine 

The 4th International Youth Online Forum on Biomedicine and Traditional Chinese Medicine 

Registration Form
	姓名

Name
	中文 Chinese
	
	国籍 
Nationality
	
	照片

Photo

	
	英文 
 English
	
	出生年月

Date of Birth
	
	

	现工作（学习）单位及职务

Work Unit and Job Position
	
	

	身份证号

ID Number
	
	护照号 
Passport Number
	
	

	联系电话 Mobile Number
	
	邮箱 
Email
	
	

	最终毕业院校
及专业、学位 
School  of  Graduation( where received the highest academic degree) ; Major; Highest Academic Degree 
	中文 
Chinese
	

	
	英文 
English
	

	导师信息

Instructor’s Information
	填写导师姓名、单位、职务

Note: fill in the name, work unit and job position of the instructor.

	研究领域
Research Area
	

	教育经历

（从本科填起） 
Educational Background（from undergraduate degree）
	学历

Academic  Degree
	毕业学校 
School of Graduation
	专业 
Major
	起止时间 
Beginning and Ending Time

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	工作经历

（兼职请注明） 
Work Experience（Please Indicate the Part-Time Job）
	工作单位 
Work Unit
	起止时间 Beginning and Ending Time
	职务 
Job Position
	备注

Note

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


	是否愿意依托我校申报国家及省部级人才项目
 Would you like to apply for national and provincial talent projects with CDUTCM as the base?
	是 Yes □     否 No □

	申请人符合以下哪些申请条件，可多选（打√）
If you meet any of the following application requirements, please tick.(You may choose more than one options)

	□ 1.年龄不超过40周岁，具有国内“世界一流”建设学校或海外知名大学博士学位。
Age under 40, excellent young talents with doctoral degrees from “Double-First” universities in China or from top universities aboard. 
□ 2.年龄不超过40周岁，在国内取得博士学位且具有海外知名大学/研究机构博士后或3年以上科研工作经历。

Age under 40, excellent young talents with doctoral degrees from top universities in China, engaged in post-doctoral in top universities or research institutes abroad; or have over 3 years’ experience of scientific research.

□ 3.“四青人才”（青年千人计划、国家万人计划青年拔尖人才、教育部青年长江学者、国家优秀青年基金）、“高被引科学家”等优秀青年学者。
 “SI QIN” talents (Young overseas high-level talents introduction plan, Ten thousand plan" - National high level talents special support plan, Young Scholars of the Yangtze River and Outstanding Youth Science Foundation), Highly Cited Researchers and other young talents.

□ 4.在相关学科领域取得一定成绩或具有发展潜力的其他优秀青年人才，请注明标志性成果及荣誉称号
Other young talents who get certain achievements or talents with potential for development in relevant disciplines, please indicate the iconic results and honorary title.

	获取本次国际青年学者论坛信息的途径（如有具体的推荐人，请填写姓名、单位）
Approach of obtaining the information about the International Youth Forum（If you have referrers, please fill in his/her name and work unit)
	

	请选择拟参加的分论坛

Please select the sub-forum you want to participate in
	□ 分论坛一：中医药理论与现代生物技术
□ 分论坛二：重大疾病循证与基础研究

□ 分论坛三：传承、开放与创新

□ 分论坛四：交叉融通，守正创新

□ 分论坛五：中西医眼科融合与生物医药

□ 分论坛六：创新融合，创享康养未来

	备注（个人特殊情况或对主办方的建议和要求）

Note:（Personal special situation or any suggestions and requirements to the host)

	


注：  1. 海外知名大学参照ARWU排名（世界大学学术排名）前500名大学。

2.请将此报名表和个人简历上传至报名系统，请用“姓名+论坛报名”命名。
Note：1. Top universities aboard means ARWU top 500 universities
2.Please send this application form and your resume to registration system

